






Locatie Afstand tot Peelweg 20 in meter 

Witte Dellen 2 90 

Witte Dellen 5 210 

Witte Dellen 3 175 

Witte Dellen 1b 140 

Witte Dellen 1a 145 

Witte Dellen 1 145 

Peelweg 29 75 

Schuifenberg 6 225 

Peelweg 18 135 

Peelweg 16 140 

 



Verslag van de de bijeenkomsten voor de oprichting van een 

melkveebedrijf aan de Peelweg 20 in Zeeland. 

 

Ongeveer 2,5  jaar geleden zijn Annemieke en ik(Arie Timmers) met de 

plannen en tekeningen samen  de buurt af geweest wij zijn bij Hans 

Schilder geweest en hebben daar uitgelegd wat we van plan waren. 

Daarna zijn we bij Thijs Willems en bij Jan Willems geweest  ongeveer 

twee weken daarna zijn we bij Gerard van Tiel geweest. Daar was ook 

Henk Cuppen aanwezig hier hebben we ook onze plannen uitgelegd en 

hebben we de tekeningen op tafel gelegd  om uit te leggen wat er zou 

komen te staan.  Dit waren de plannen aan Peelweg 20 ( locatie de Wit). 

Verder is het plan ter inzage geweest en zijn er zienswijze  gekomen. 

Tijdens de behandeling van de zienswijze zouden er nog enkele 

aanvullingen moeten komen  van ggd en bzv en grondgebondenheid. 

Toen deze  bijna klaar waren kwamen er verkiezingen  overheen. Op dat 

moment kwam er een nieuwe wethouder met een nieuw inzicht. In juli 

2014 ben ik op het gemeentehuis geweest en is er gesproken over een 

nieuwe locatie  schuin tegen over  Peelweg 20 ,dit  zou vanuit de 

actiegroep  en vanuit de dialoog  een goed alternatief zijn om geen 

zienswijze te krijgen op dit plan. De provincie en gemeente zou de 

volledige medewerking verlenen als er overeenstemming en goed 

overleg zou zijn met de actiegroep groen graspeel die vertegenwoordigd 

was in de dialoog. De actiegroep vertegenwoordigd alle inwoners van 

het log gebied. Hierin zitten alle bewoners in een straal van 500 meter 

van de planlokatie. In november is er een bijeenkomst geweest met 

Hans Verijken, Roel Peters, Joup van de Ven  en Sandra van de Ven 

over wat er kon en over de kosten verdeling . In december 2014 is er 

overleg geweest  op het gemeente huis  samen met de actie groep en 

Roel Peters en Hans Vereijken toen is er overeenstemming berijkt over 

de locatie schuin tegenover Peelweg 20 .  Op 15 januari is er nog een 

bijeenkomst geweest  met de actiegroep op het gemeentehuis over de 

groote van het bouwblok en de ligging van de voeropslag en indeling van 

het bouwblok dit is daagsnaderhand goed bevonden door Piet van 

Catsburg  voorzitter actiegroep groen graspeel.  Op 21 januari ben ik 

naar het advies bureau Geling geweest en op de terugweg ben ik naar 

de nieuw bewoners van het huis van Hans Schilder geweest en 



uitgelegd over het plan. Deze nieuwe bewoners waren niet enthousiast 

en waren tegen dit plan  omdat hun uitzicht naar het bos  weg was . De 

familie de Groot (bewoners huis hans schilder) was niet tegen het oude 

plan maar wel tegen het nieuwe plan . Opnieuw overleg met de actie 

groep om het plan te verschuiven tegenover Peelweg 20. Dit vond plaats 

bij Piet van Catsburg op 4 februari. Intussen was Gerard van Tiel 

(aktiegroep¨groengraspeel) de buurt afgeweest met een schets hoe het 

nieuwe plan zou komen, Op 12 februari deelde Piet van Catsburg mede 

dat deze oplossing voor iedereen een goede oplossing zou zijn en er 

geen zienswijze uit de buurt zouden komen. Op 16 maart is er nog een 

overleg geweest met Eugene van Lieshout en Hubert van Hout samen 

van de provincie en zijn de puntjes op de i gezet . In april hoorde ik via 

Tijs Willems dat Peter Buts (deelnemer dialoog )  woonachtig aan de 

andere kant van de midden peelweg bij Peelweg 20 niet op de hoogte 

was van de nieuwe locatie tegenover Peelweg 20. Toen heb ik Peter 

gebeld en een afspraak gemaakt bij Peter thuis hier was ook buurman 

Toon Bongers aanwezig hier heb ik het hele plan opnieuw uitgelegd hun 

wisten alleen van de situatie schuin tegenover Peelweg 20.  Toon 

Bongers wist wel iets meer over de nieuwe locatie maar was niet goed 

voorgelicht door Gerard van Tiel . De wens was een groen strook te 

verpaatsen langs de midden peelweg dit heb ik uitgezet via Sandra naar 

de kwaliteitscommisie maar de uitslag was negatief.   Alles samengevat  

ben  ik op eigen initiatief de hele buurt af geweest in een straal van 500 

meter om uit te leggen wat er gaat komen en om misverstanden over 

locatie en aantallen te voorkomen. Ik ben met een plattegrond met de 

intekening van het bedrijf en met de beplanting en opzet bij de buurt 

langs geweest. Zie bijlage lijst met buurt bewoners. 

 

 

Arie Timmers 

 

 


